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LEGAL RESPONSIBILITY FOR THE CONTENT OF UNIVERSITY LIBRARIES
WEBSITES: CASE STUDY OF LIBRARY WEBSITES IN EASTERN ALGERIA

RESPONSABILITE JURIDIQUE POUR LE CONTENU DES SITES WEB DES
BIBLIOTHEQUES UNIVERSITAIRES: ETUDE DE CAS DES SITES WEB DE
BIBLIOTHEQUE EN ALGERIE ORIENTALE
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Abstract : The Algerian university libraries designed diverse websites where we can find sometimes
the published digital content by the official website of the university, and sometimes the management
and content availability is the central libraries’ responsibility which creates many legal issues to define
the functions and responsibilities of each stakeholder of these websites.

The study attempts under the responsibility divergence, the lack of its definition and the absence of
consolidations of the university libraries websites to investigate the legal responsibility of Eastern
Algeria university libraries websites, and their digital content through the application of the case study
methodology and the adoption of the observation and questionnaire as collecting data tools.

Keywords : Websites; University libraries; Legal responsibility; Digital content; Algeria.

Résumé : Les bibliothéques universitaires algériennes ont développé des sites Web diversifiés au
niveau de forme et de contenu. Parfois le contenu numérique est publié sur le site officiel de
l'université, et d’autre fois la gestion et la mise a disposition du contenu sont la responsabilité des
bibliotheques centrales, ce qui crée de nombreux problemes juridiques dans la détermination des
fonctions et des responsabilités de chaque partie prenante de ces sites.

En raison des divergences des responsabilités et 1’absence de la normalisation de contenu des sites
Web .La recherche tente d'étudier la responsabilité juridique des sites Web des bibliotheques
universitaires de 1'Est Algérien et leurs contenu numérique par l'application de méthodologie des
études de cas et I'adoption de 1'observation et du questionnaire comme outils de collecte de données.

Mots clés: Sites web; Bibliothéques universitaires; Responsabilité juridique; Contenu numérique;

Algérie.
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